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De ce vedem săptămânal hoți mărunți de lemne prinși de poliție și niciodată hoți mari, cu
TIR-uri? De ce în satele din Mărginime, unde pădurea este la doi pași, oamenii trec la încălzirea
pe gaz? De ce în dealul de la Aciliu pădurea se exploatează ”la ras”?   De ce în AJVPS Sibiu
nemulțumirile pescarilor și vânătorilor sunt tot mai mari și încep să izbucnească? Acestea sunt
doar câteva dintre temele despre care am stat de vorbă cu Robert Blaj, directorul Direcției
Silvice Sibiu.
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http://www.turnulsfatului.ro/2017/03/28/interviu-cu-robert-blaj-directia-silvica-fenomenul-taierilor-ilegale-in-sibiu-este-mic-dar-nu-putem-spune-ca-nu-fura-nimeni-nu-suntem-in-elvetia/

